
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 8. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 30
Hvad agter regeringen at foretage sig med hensyn til yderligere at minimere og eliminere 
kviksølv fra tandlægeklinikkers spildevand i forbindelse med fjernelse og udboringer af 
kviksølvholdige amalgamfyldninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marianne Bigum (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marianne.bigum@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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